
 

 

 

 

 

 
Referat fra styremøte 

 

Emne: Styremøte  

Dato: 19/06/2025 

Tid: kl. 18.00 

Sted: Hjemme hos Hilde Bostrøm 

 

 
Til stede: Styret med varamedlemmer og daglig leder 
 

 

 Agenda  

Saksnr. Åpningssaker Ansvarlig 

15/25 Innkalling og agenda  

Forslag til vedtak: godkjent 

Vedtak: Godkjent 

Hilde 

16/25 Godkjenne referat 14.mai  

Forslag til vedtak: godkjent 

Vedtak: Godkjent 

Hilde 

 Vedtakssaker  

17/25 

Budsjett jubileumshelg Heisetra. 

Styret drøftet planene for markeringen av Heisetra sitt 30-årsjubileum. 

Vedtak:  

1. Budsjettet på kr 10. 000 til jubileumshelgen godkjennes. 

2. Vi beholder prisen på kr 200 for Jubileumstur fra Foksrød til Heisetra/Slirabu for å 

sikre deltakelse for de påmeldte.  

3. Kirsten beslutter om en hvit buff skal deles ut til alle påmeldte. 

Kirsten 

1 

 



4. Kirsten justerer turbeskrivelsen til (svært) krevende og fjerner formuleringen om 

"rikelig med pauser". 

5. Transport for retur må avklares og det ble foreslått å høre med frivillighetssentralen.  

18/25 

DNT tilrettelagt 

Styret ble orientert om at DNT Tilrettelagt har mottatt gaver og tilskudd fra ulike aktører: 

Torbjørn Hansens Stiftelse: kr 200 000 
Sommerkonsert (Blandakoret): kr 17 000 
Helse, sosial og omsorg (Sandefjord kommune): kr 45 000 

I tillegg foreligger det budsjettmidler: 

Sandefjord kommune: kr 150 000 
Vestfold fylkeskommune: kr 75 000 

Totalt: kr 487 000 

Styret ønsker å løfte saken som en egen post på neste styremøte for å sikre god planlegging 
og bruk av midlene. 
 

Vedtak:  

1. Det opprettes en ny sak til neste styremøte om videre bruk av midlene. 

2. Tore inviteres til styremøte for å delta i diskusjonen og bidra i beslutningsprosessen.  

Kirsten 

19/25 

Økonomistatus jan-mai 2025  

Styret ble orientert om økonomisk status for perioden januar–mai 2025, sammenlignet med 
budsjett. Flere avvik ble gjennomgått og forklares med blant annet lavere tildeling av 
aktivitetsmidler, økte varekostnader og innkjøp til Heisetra. 
 
Tilskuddet fra Sandefjord kommune er lavere i år sammenlignet med 2024. I forbindelse med 
dette ble det gjort en gjennomgang for å avklare årsaken. I henhold til kommunens 
retningslinjer gis det ingen garanti for videreføring av samme tilskuddsnivå fra år til år og 
tildeling av ordinært tilskudd er en politisk beslutning som vedtas årlig som en del av 
kommunens budsjettprosess. 
 
Vedtak: 
 

1. Tilskuddet fra Sandefjord kommune er undersøkt og det registreres at endringer i 
tilskuddet fra Sandefjord kommune er et resultat av årlige politiske vedtak og 
kommunens budsjettrammer. 

 

Kirsten 

 Orienteringssaker  

20/25 

DNT hytta på hjul til Svinessaga 

Styret ble orientert om at DNT-hytta på hjul vil plasseres ved Svinessaga i perioden 4.–10. 

august 2025. Hytta skal fungere som et lavterskeltilbud og annonseres som en gratis 

overnattingsmulighet. 

Kirsten 

21/25 Styret ble orientert om hovedpunktene fra DNTs landsmøte i Stavanger. Hilde 
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22/25 

Program jubileumshelg Heisetra 30 år 29.- 31.august  

Fredag - lørdag:  

● Barnas Turlag overnatter ute  

● Ole Fredrik spiller og synger på tunet.  

 

Lørdag: 

● Jubileumskomiteen består av Monica, Edit, Bjørn, Arne og Sigrid. Det er også 

ønskelig med én representant fra styret. 

● Byggekomiteen forteller historien om hytta.  

● Ole Fredrik synger og spiller på tunet. 

● Jubileumsgruppa som går fra Foksrød blir møtt med middag og kake (transport 

tilbake til Foksrød for deltakere på jubilemumsturen). 

Søndag  

● 10:00 - 16:00: Åpen turhytte med salg av vafler og drikke – hytteverter er Arne 

Sivertsen og Sigrid Paulsen 

● 17:00: Breidablikk ungdomsskole klasse 8 D, vinner av årets OPPTUR-overnatting, 

ankommer hytta. 

Budsjett:  

● Mat til deltagere som går jubileumsturen.  

● Kake, saft og kaffe til alle på lørdag. 

● Eventuell overrekkelse av blomster.  

● Transport for turgruppen.  

Til informasjon vil flere fra styret delta på arrangementet.  

Kirsten 

23/25 Postliste juni Kirsten 

 Eventuelt  

 
Styremøter 2025 

Hilde setter opp en plan for styremøter etter sommeren. 
 

 

Frivilligsamling DNT Vestfold 

Det planlegges en frivilligsamling til høsten i regi av DNT Vestfold. På grunn av begrenset 

budsjett før sammenslåingen trer i kraft 1. januar 2026, er det et ønske om at DNT 

Sandefjord bidrar til å dekke kostnadene for egne frivillige.  

Vedtak: 

1. Styret godkjenner at DNT Sandefjord dekker kr 500 per deltaker fra Sandefjord som 

deltar på frivilligsamlingen. Styret ønsker å støtte opp om frivilligheten og ser dette 

som et viktig tiltak. 

 

 Naturvernsaker  
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Kirsten sender all relevant dokumentasjon knyttet til naturvernsaker til Karin Virik. 

 
Godkjenning av styreverv 

Alle styremedlemmer må logge inn i Altinn og godkjenne sitt styreverv. 
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